
QUÈ ÉS EL QUE REALMENT IMPORTA?

Un pet

Un pet és el que ens ve al cap quan passem per la rotonda del Monument a
certes hores i ja sentim s'olor que fa sa depuradora. Ja hi tornem a ser.
Consums d'aigua extraordinaris que acaben en aigües brutes mal
gestionades. Independentment de sa configuració de pacte de dretes que hi
hagi a s'equip de govern, no n'hi haurà cap capaç d'arreglar aquest
problema. I perquè? Idò perquè per molt de renou que se'n faci, qualsevol
anunci de millora sempre s'acaba diluint i s'enfoca en en atribuïr culpes a
òrgans supramunicipals, quan sa clau la té s'ajuntament. Té a les seves
mans investigar amb sensors quins compostos generen pudors i on es
generen; investigar a quins punts de sa xarxa des Port s'estan volcant
nivells estratosfèrics d'aigua salada, sabent ara que no vénen del mar;
rendir comptes amb les concessionàries de la gestió d'aigues municipals i de
la gestió de la depuradora, per veure si a la xarxa d'aigues brutes se li fa el
manteniment que li pertoca i si es fa un seguiment de sa qualitat de s'aigua
volcada (un exemple d'incompliment és volcar aigua salada o amb alts
nivells de contaminants); separar aigües residuals de pluvials quan
adoquinem un carrer (cosa que no hem vist ni un sol pic en tots els que
s'han aixecat darrerament) i col·laborar amb ABAQUA per millorar d'una
vegada, cosa que fa uns 4 anys que es passa per alt.

Una vela

Una vela és el que han posat a s'alameda de plaça. Es pretén amb una vela
simular l'efecte que fan cinc frondoses copes de platers i lledoners ben
formades a ple juliol, perquè en el seu moment va interessar més fer podes
severes per publicitar que així ens estalviem agranar els carrers de fulles.
La responsabilitat de com es fa la poda i perquè es fa és solament de
l'ajuntament i de la partida pressupostària que hi vulgui dedicar. A talls més
gruixuts, arbres plomats i feina més econòmica. "Gastem poc i a més no
hem d'agranar!"

Un pet a la vela

Un pet a la vela és el que li importa a l'actual equip de govern la
configuració i implantació d'una recollida selectiva i una separació real de
l'orgànic i el rebuig. La pròrroga amb Sóller Recicla és ben necessària. Però
també ho és ajustar-se a la llei de residus i procurar un futur sostenible. Per
desgràcia, pel govern actual procurar un poble digne a curt i llarg plaç no és
una prioritat. No és el que realment importa. En resum, els fa un pet a la
vela.
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